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Protokół z sesji sejmiku młodzieżowego, 2023-10-23

 Protokół nr 7/2023

z VII sesji Młodzieżowego Sejmiku Województwa Mazowieckiego,
która odbyła się  w dniu 23 października 2023 r. w Muzeum Sportu i

Turystyki w Warszawie w godzinach 11:00-17:00

Naszą VII sesję otworzyła przewodnicząca Marcelina Maciąg słowem powitania.

Następnie głos zabrała Zastępczyni Dyrektora Departamentu Organizacji ds. Organizacyjnych w
Urzędzie Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego w Warszawie Pani Sara Michalska,
powitała nas wraz z dyrektorem Muzeum Sportu i Turystyki. Omówiliśmy sprawy organizacyjne
sesji i kodeks zachowania na sali. Pan dyrektor Muzeum Dominik Borek, zachęcił nas do
zwiedzania i podziwiania jednego z najstarszych muzeów.

Głos zabrał radny Józef Pietrala w imieniu Radnego Michała Sobiecha i Krzysztofa Ryńskiego.

Pytając o przymus prowadzenia punktu obrad pt. Sprawozdanie Radnych z delegacji.
Odpowiedzi udzielił Wiceprzewodniczący Maciej Kotala powołując się na uchwały delegacyjne z §
1 ust, 1, który wyraźnie mówi o przedstawieniu sprawozdania z delegacji radnych.

Kolejnym punktem było sprawozdanie z działalności Młodzieżowego Sejmiku Województwa
Mazowieckiego, które poprowadził Wiceprzewodniczący Jan Bęczkowski. Następnie przeszliśmy
do naszych osiągnięć, czyli reportażu w gazecie “Mazowsze” uznanym jako sukces całego
sejmiku. Kolejno Radny Michał Sobiech i Bartłomiej Osiecki opowiedzieli o delegacji na
Konferencje pn. “Działania młodych samorządowców, szansą dla miasta Mława”. Następnie Jan
Bęczkowski prezentował wydarzenie organizowane przez IX Liceum Ogólnokształcące im.
Klementyny Hoffmanowej w warszawie pn. “Hoffmun”.

Wiktoria Kieszkowska wraz z Aleksandrem Gawrysiem wspomnieli o swoim udziale w II sesji
Młodzieżowego Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. Wiceprzewodniczący Jan Bęczkowski
przedstawił zmiany stanowisk w Komisjach.

Wiceprzewodniczący Jan Bęczkowski przeprowadził sprawozdanie z działań prezydium i jej
organizacji. Głównie z uchwał i opracowania platformy Microsoft 365.Wiceprzewodniczący Maciej
Kotala przedstawił uchwałę o odwołaniu Radnego Łukasza Kalinowskiego, do której jako sejmik
jesteśmy zobligowani przez nieusprawiedliwioną nieobecność radnego na trzech sesjach
Sejmiku. Podjęliśmy głosowanie. W głosowaniu brało udział 37 Radnych. Za odwołaniem było 35-
ciu Radnych. Jedna osoba wstrzymała się od głosu i jedna była przeciw.

Podjęliśmy głosowanie w sprawie wniosku o zmianę porządku obrad od Radnego Bartłomieja



Osieckiego. W głosowaniu brało udział 37 Radnych. Za podjęciem wniosku było 3 Radnych od
głosu wstrzymało się 8radnych, a 26 było przeciw wnioskowi.

Następnie na środek sali wyszła grupa radnych w składzie: Aleksander Gawryś, Martyna
Wiśniewska, Wiktoria Kieszkowska, Julia Górska, Anna Szyller, Michał Sobiech, Andżelika Cibor,
Oliwia Nawrot. Radna Martyna Wiśniewska odczytała wniosek o odwołanie Radnego Filipa Małka
ze stanowiska Rzecznika Młodzieżowego Sejmiku Województwa Mazowieckiego, pod którym
podpisało się 17-stu Radnych. Do złożonego wniosku odwołał się Rzecznik Filip Małek
przedstawiając swoje dotychczasowe działania. Następnie rozwinęła się dyskusja pomiędzy
Rzecznikiem, a Radnymi.

 

Po podsumowaniu rozmów Radny Krzysztof Ryński złożył wniosek formalny o przeniesienie
godziny obiadu do czasu przegłosowania wniosku o pozbawienie roli Rzecznika przez Filipa
Małka. 

Zagłosowano za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: Maja Rygało, Wiktoria Kieszkowska
i Józef Pietrala. Za powołaniem komisji było 36 osób 1 się wstrzymała i 0 przeciw. Rozdano 36
ważnych kart do głosowania. Za odwołaniem Rzecznika były 33 osoby, 3 były przeciw i 0 się
wstrzymało. Tym samym Głos większości radnych zadecydował za odwołaniem Filipa Małka z
pełnienia funkcji Rzecznika MSWM. 

O godzinie 14:40 rozpoczęła się przerwa obiadowa.

Po obiedzie chętni Radni udali się na zwiedzanie muzeum z przewodnikiem. 

Następnie głos zabrała Przewodnicząca podsumowując naszą I Konferencje Młodzieżowych Rad
Mazowsza. Kolejny punkt obrad spełniali przewodniczący i wiceprzewodniczący Komisji.

Jako pierwsi zaprezentowali się: Maja Rygało wraz z Bartłomiejem Potrzebowskim z Komisja
Turystyki i ich propozycją ligi koszykówki. Następnie Oliwia Nawrot wraz z Michałem Sobiechem
rozpisali plan na prelekcje dla szkół na Mazowszu jako Komisja Edukacji. Komisja Aktywizacji i
Praw Młodzieży w prezydialnym składzie Oliwi Kotowskiej wraz z Andżeliką Cibor prowadzą
projekt “Mazowsze Wzorem Demokracji”. Piotr Szostak wraz z Wiktorią Kieszkowską
zaprezentowali działania Komisji Promocji. Komisja Kultury w świeżym składzie: Bartłomiej
Osiecki oraz Krzysztof Ryński wybrani na stanowiska dzień wcześniej. Następnie zaprezentowała
się komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Wsi, a na scenę wyszedł Przewodniczący Miłosz
Krysztofiak oraz Wiceprzewodniczący Bartłomiej Potrzebowski, którzy opowiedzieli cały
szczegółowy plan działania komisji do Grudnia 2023r. Radni:

Ernest Dziuba i Wiktoria Kieszkowska prezentując e-booka Komisji ds. Rozwoju i
Przedsiębiorczości. Ostatnia zaprezentowała się Komisja Inkluzywności w składzie Michał
Sobiech i Oliwia Kotowska przedstawiając akcję “(nie)WYKLUCZENI”i plan na dalsze działania.

Kolejny punkt obrad zaprezentowała Przewodnicząca Marcelina Maciąg pt. Omówienie
zaangażowania radnych MSWM. Wszystkie Komisje zostały wypisane wraz z frekwencją Radnych,
która została obliczona przez pryzmat procentowy. Następnie omówiliśmy plan działania MSWM.
Ustaliliśmy co dwutygodniowe spotkania Rady Nadzorczej, rozliczanie się z ustalonych działań,
wdrążenie inicjatyw w życie i zachęcenie Radnych do aktywizacji młodzieży i włączania się na



UWAGA
Informacje opublikowane przed 1 stycznia 2021 r. dostępne są na stronie archiwum.mazovia.pl

posiedzenia. Wiceprzewodniczący Maciej Kotala opowiedział nam o KPRM i nagrodzie
Ambasadora młodego pokolenia.

Następny punkt dotyczył zmiany porządku obrad. Za zmianą było 24 Radnych. Od głosu
wstrzymały się 4 osoby, a 2 były przeciw. Na sali uczestniczyło 30-stu Radnych. 

Józef Pietrala przedstawił wniosek o pozbawieniu Filipa Małka mandatu Radnego. Wiele radnych
toczyło dyskusję na temat działań Filipa i jego złych decyzji. Zgodnie z wnioskiem nastąpiło
głosowanie. W głosowaniu bało udział 30-stu Radnych. W tym 4 z nich się wstrzymała, a 2 były
przeciw. Co jednoznacznie dało wynik 24 głosów za pozbawieniem mandatu Radnego przez Filipa
Małka. Ostatnim punktem obrad było przedstawienie inicjatywy pn.“Aktywna Młodzież
Mazowsza” prezentowana przez Oliwię Kotowską. Była to zapowiedź nowej inicjatywy.

O godzinie 17:00 Przewodnicząca Marcelina Maciąg pożegnała się z nami i podziękowała za sesje,
oficjalnie ją zamykając.

 

Przewodnicząca Młodzieżowego Sejmiku Województwa Mazowieckiego

Marcelina Maciąg


